
 

Svenska Epilepsisällskapets årsmöte protokoll 

 

Tid för årsmötet: torsdagen den 11 november, kl. 16.15-17.00 

Lokal: Mötet var via zoom-länk. 

 

 

§1 Två protokolljusterare, tillika rösträknare, Johan Bjellvi och Eva Kumlien, 

utsågs. 

 

§2 Mötet ansågs behörigt utlyst.  

 

§3 Ordföranden föredrog årsberättelsen. 

 

§4 Skattmästaren föredrog ekonomin. 

 

§5 Revisionsberättelsen föredrogs och beslut om ansvarsfrihet fattades. 

 

§6 Anna Edelvik Tranberg för valberedningen föredrar föreslagna förändringar i 

SES styrelse. Tre ledamöter avgår från styrelsen: Ulla Lindbom (vice 

ordförande), Åsa Amandusson samt Marita Englund. Johan Zelano valdes till ny 

vice ordförande. Föreslagna nya ledamöter Alexandra Sailer (neurofysiolog från 

Umeå), Christian Wentzel (barnneurolog från Uppsala) samt Eva Wadhagen-

Wedlund (arbetsterapeut från Stockholm) valdes in. Årsmötet röstade också för 

att övrig kvarvarande styrelse från verksamhetsåret 2021 sitter kvar. 

 

§7 Anna Edelvik Tranberg för valberedningen föredrog föreslagna förändringar 

avseende revisorerna: Stergios Papadimitriou avgick som revisor. Martin 

Lindberger och Roland Flink valdes till revisorer. Johan Lundgren och Mats 

Eriksson valdes om som revisorssuppleanter. 

 

§8 Till valberedning valdes Tommy Stödberg och Rickard Sjöberg 

(sammankallande) om. Anna Edelvik Tranberg avgick från valberedningen och 

Åsa Amandusson valdes in i valberedningen. 

 

§9 Årsavgiften fastställdes och fortsätter oförändrat att vara 1000 SEK för läkare 

och 500 SEK för övriga professioner. Årsavgiften avser det året personen blir 

medlem i SES och gäller på livstid. 

 

§10 Planerad verksamhet för nästa verksamhetsperiod föredras kort: 

- SES arrangemang på neurologiveckan 2022 presenteras. Temat är ”Epilepsi 

och hälsa” och mötet är i Uppsala. 

- Höstmötet 2022 blir i Umeå. 

- Göteborg är fortsatt intresserade av att hålla tidigare planerad workshop om 

SEEG.  

- SES hemsida är fortsatt under uppdatering 2022. 

  

§11 Inga internationella frågor föredras på årsmötet. 

 

§12 Övriga frågor: 



- Eva Kumlien föredrar arbetsprocessen kring NAG (nationell arbetsgruppen 

för epilepsi), ett arbete där man verkar för att ett personcentrerat och 

sammanhållet vårdförlopp för patienter med epilepsi.  

- Anna Edelvik Tranberg berättade om ett arbete i VGR där Josefin Nilsson 

(neurofysiolog, VGR), Måns Törnqvist (Transportstyrelsen) och Anna själv 

tillsammans arbetat fram en rutin för hur EEG ska användas i körkortsfrågor 

i VGR. Anna föreslår att gemensamt arbeta för att lyfta detta arbete 

ytterligare (t ex via NAG epilepsi, SES och Neurofysiologisk förening). 

 

 

 

 

 

 

 

 

Heléne Sundelin   Maria C Strandberg 

Ordförande    Sekreterare 

 

Eva Kumlien   Johan Bjellvi 

Protokolljusterare   Protokolljusterare 

 

 


